
Podľa hlavného hygienika USA treba zakázať podávanie
prijímania

2. júna 2020    Krátke správy

Jezuitský časopis America 10, ktorého riaditeľom je páter James Martin, SJ, aktivista presadzujúci agendu

LGBT v katolíckej Cirkvi, je jedným z najznámejších hlasov katolíckeho progresivizmu v Spojených štátoch,

zverejnil rozhovor s Anthonym Faucim, riaditeľom „Národného inštitútu pre alergie a infekčné choroby“, a

expertom Bieleho domu na nový druh koronavírusu (čosi ako americký Ján Mikas), veľký kamarát Billa

Gatesa.  Fauci je okrem iného absolventom dvoch jezuitských škôl, Regis High School v New Yorku a College

of Holy Cross vo Worcesteri…

Zatiaľ čo mnoho amerických štátov zmierňuje obmedzenia, A. Fauci tvrdí, že cirkvi by mali prijať opatrenia,

ktoré diktuje „zdravý rozum“, na ochranu veriacich a spoločnosti, ako napríklad nosenie rúška, dodržiavanie

sociálnej vzdialenosti a zákaz spevu. Ohľadom pristupovania k svätému prijímaniu povedal: „Myslím, že
nateraz ho treba zakázať.“

Fauci tvrdí, že cirkvi by mali „obmedziť počet ľudí, aby ľudí v laviciach nesedeli vedľa seba,“ uviedol. Na

otázku, či si myslí, že sväté prijímanie možno dávať bezpečne, Dr. Fauci odpovedal, že určite „nie“, najmä v

niektorých oblastiach.

„Ak je vzdialenosť medzi kňazom pri oltári a veriacimi desať – pätnásť metrov, myslím si, že nie je

nevyhnutné, aby nosil masku,“ povedal. „Ale ľudia, ktorí sú od seba menej ako šesť, desať metrov, ju

skutočne potrebujú.“

Taktiež treba na minimum obmedziť spev, povedal Dr. Faucis, pretože pri speve sa kvapky môžu dostať

oveľa ďalej, čím sa zvyšuje pravdepodobnosť šírenia infekcie. “Pri speve je množstvo kvapiek a aerosólov,

ktoré vychádzajú z úst, čo je skutočne nebezpečné,“ povedal.  

Na otázku, či si myslí, že sväté prijímanie možno bezpečne rozdávať, Dr. Fauci odpovedal „nie“. Fauci

vyjadril znepokojenie nielen nad spoločne používaným kalichom s konsekrovaným vínom, ale aj nad

rozdávaním hostií a navrhoval počkať, kým epidémia nebude úplne pod kontrolou a až
potom začať rozdávať sväté prijímanie. Povedal, že vzájomný kontakt medzi kňazom a viacerými

osobami, ktoré dostávajú prijímanie, robí rozdávanie málo bezpečným. „Nech si kňaz umýva ruky koľko

chce, ide dávať sväté prijímanie, dáva ho na ruku, dáva ho do úst… je to druh tesného kontaktu,
ktorý je neželateľný, keď ste uprostred smrtiacej epidémie… A to hovorím ako katolík, že by

to bolo riskantné.“
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